

Message to Montreal parents: A girl didn't want to go to school this morning... She then confessed that her COVID-infected classmates had asked her last night to tell everyone in the class because "Teachers don't have the right to let anyone know."

Normally, parents choose the best school for their children. Curiously in these pandemic times, parents are giving too much power to the stupid criminals who rule us. You, parents are failing in your duty to your children. The foolish give in to the unvaccinated, but you, you should think, act, resist! It is your duty to help the most vulnerable, your children, to resist the abuses of political decisions that put them in danger.

Message aux parents montréalais: Une fille ne voulait pas aller à l'école ce matin... Elle a alors avoué que ses camarades de classe infectés par la COVID lui avaient demandé hier soir de le dire à tout le monde dans la classe parce que "les profs n'ont pas le droit de laisser qui que ce soit le savoir".

En temps normal, les parents choisissent la meilleure école pour leurs enfants. Curieusement en ces temps de pandémie, les parents donnent trop de pouvoir aux criminels stupides qui nous gouvernent. Vous les parents, vous ratez vos devoirs envers vos enfants. Les naïfs cèdent tout aux non-vaccinés, mais vous, réfléchissez, agissez, résistez! C'est votre devoir d'aider les plus vulnérables, vos enfants, à résister aux abus des décisions politiques qui les mettent en danger.

<https://twitter.com/sarahdorner/status/1489231494392520711> via @lisa_iannattone

https://twitter.com/itosettiMD_MBA/status/1488699819984138241 via @lenapatsa

<https://twitter.com/arthister/status/1489042189011144708> via @lenapatsa

<https://twitter.com/edyong209/status/1489250592295845892> via @lisa_iannattone

https://twitter.com/Cleavon_MD/status/1331508771462385664